
 

Skolebestyrelsesmøde 
Tidspunkt: Tirsdag d. 22.august 2023 

Mødeleder: Lise Rejnholt Referent: Sine Erlandsen 

Deltagere: Lotte Borg, Stinna Midtgaard Kjær, Peter Nielsen, Lise Rejnhold Sørensen, Lars Neckelmann, Sine Erlandsen, Lærke M Jensen, Johanne Juul Digens og Pernille 

Wessel  

Afbud: Lone Østergaard, Katrine Maruri Zorzabalbere 

Dagsorden 

Tid Dagsordens punkt Fremstilling Referat 

17.00-17.05 • Nyt fra elevrådet PW/SE Elevrådet er ikke valgt for indeværende skoleår 

endnu.  

17.05-17.20 Konstituering af skolens bestyrelse 

• Valg af formand og næstformand 

Lise/PW PW orienterer omkring formandskabets rolle som 

sparringpartner for ledelsen i et fortroligt rum. 

 

Lone Østergaard genvælges som formand, og Lise 

Rejnhold Sørensen genvælges som næstformand. 

 

Der er valg igen foråret 2024, da der er forskudte 

valg. 

17.20-17.50 Nyt fra skolen 

• Opstart af skoleåret 

• vand i kælderen 

• nyt omk. ansættelse af afd.leder 

• opfølgning omk. SSP (fra sidste møde) 

• cykel/fodgængerzone 

• deltagelse på kommende forældremøder 

• Fravær – fri til ferie – trivsel i klasserne 

PW/SE Skolen har modtaget en del nye elever fra skoleårets 

start. Hovedparten er modtagerfleks elever (altså 

elever, som ikke kan dansk), som er flyttet til 

distriktet i sommerferien. 

 

Der har været vand i kælderen, og særligt sfo blev 

ramt. Legetøjet skal rengøres, inden det kan bruges 

igen. 

 

Arbejdet med at udarbejde et årshjul for SSP-

aktiviteter pågår og præsenteres så snart, det er 

færdigt. 

 



 

Der er afholdt første samtalerunde i ansættelsen af 

ny afdelingsleder. Anden samtalerunde finder sted 

d. 30. august. 

 

Der er indgået et klimaforlig, som betyder, at 

Risingskolen får etableret en cykel- og 

fodgængerzone. Processen pågår. 

 

Skolebestyrelsen vælger ikke at deltage på dette års 

forældremøder. For at lette kontakten til 

skolebestyrelsen oprettes en gruppe i aula, der 

hedder Skolebestyrelsen.  

Når vi på et senere møde skal drøfte, hvorledes 

skolebestyrelsen skal kommunikere med øvrige 

forældre på skolen, tages der udgangspunkt i det 

materiale, som blev udarbejdet før sommerferien. 

 

Punktet vedr. anmodning om frihed til elever 

forventes at blive drøftet løbende henover året. 

17.50-18.00 Deltagere til Skole og Forældres årsmøde 

• Der er plads til 3 deltagere 17.-18. nov 

 Formandskabets skriver ud til skolebestyrelsen 

vedr. tilmelding – og sender efterfølgende til 

ledelsen. 

Foreløbig har Stinna og Lise meldt sig. 

18.00-18.15 • Pause   

18.15-18.45 Opfølgning fra Åbent Hus 

Hvad skal bestyrelsen fordyber sig i dette skoleår 

Bla. skal mobiltelefoner mm på i løbet af året 

Lise Skolebestyrelsen drøfter de input, der kom til Åbent 

Hus. 

 

Elevrådet skal arbejde videre med ønsket om at 

kunne bestille mad hjemmefra samt ønsket om 

optegnede udendørs fodboldbaner mm. 



 

 

Det besluttes, at der skal arbejdes med Digital 

dannelse og grøn omstilling. Punkterne 

implementeres som proces punkter med målsætning 

i årshjulet, som formandskabet udarbejder.  

 

Punktet vedr. Det bedre skole-hjemsamarbejde 

tages op i skoleåret 2024-2025. 

 

Punktet vedr. Modtagelse af nye elever i klassen 

tilgår ledelsen. Ligeledes punktet vedr. at slukke for 

skærmen i spisepausen. 

 

18.45-19.00 Evt.  Der er stor tilfredshed blandt de forældrevalgte 

omkring skoleårets opstart med 2 klasselærerdage. 

 

 Næste møde er d. 20. september kl. 17.00 


